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ΚΟΙΝ.:  ΩΣ ΠΑ 

ΘΕΜΑ:  Απάντηση στην υπ΄ αριθμ.  4632/8-5-2024 Ερώτηση 

 
Σχετικά με την παραπάνω Ερώτηση που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Π. Κουκουλόπουλος, σας 
πληροφορούμε τα εξής: 
Την 2/2/2023 πραγματοποιήθηκε σύσκεψη υπό τον τότε Υπουργό ΑΑΤ κ. Γ. Γεωργαντά, με τη 
συμμετοχή του Υφυπουργού στον Πρωθυπουργό αρμόδιου για Θέματα Κρατικής Αρωγής και 
Αποκατάστασης από Φυσικές Καταστροφές, κ. Χ. Τριαντόπουλου, του Γ.Γ. Δημοσιονομικής 
Πολιτικής, κ. Θ. Πετραλιά, του Γ.Γ. Δημοσίων Επενδύσεων και ΕΣΠΑ, κ. Δ. Σκάλκου, της Γ.Γ. 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Χριστιάννας Καλογήρου και του Προέδρου του ΕΛΓΑ, κ. Α. 
Λυκουρέντζου προκειμένου να συζητηθούν διάφορα θέματα μεταξύ των οποίων και το ζήτημα 
της αναζήτησης τρόπου αποζημιώσεως των αλιέων καραβίδας της λίμνης Πολυφύτου λόγω της 
απαγόρευσης που η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας είχε επιβάλλει στην αλίευση του 
συγκεκριμένου είδους για μεγάλο χρονικό διάστημα.  
Από την ως άνω ομάδα εργασίας ανακοινώθηκε τότε ότι, μέσω της προβλεπόμενης διαδικασίας 
προωθούνται στο πλαίσιο του έργου της Κυβερνητικής Επιτροπής Κρατικής Αρωγής, και σε 
συνεργασία με το Υπουργείο Οικονομικών μεταξύ των άλλων και οι αποζημιώσεις των αλιέων 
καραβίδας στη λίμνη Πολυφύτου Σερβίων Π.Ε. Κοζάνης.  
Από τα θέματα που συζητήθηκαν στην εν λόγω συνεδρίαση, ικανοποιήθηκαν όλα από την 
πλευρά της Κρατικής Αρωγής και η μόνη εκκρεμότητα που παραμένει  είναι αυτή των αλιέων της 
καραβίδας του Πολυφύτου. 
 Το ΥΠΑΑΤ , εφόσον, οι υπηρεσίες του Υπουργείου Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 
και η Κυβερνητική Επιτροπή της Κρατικής Αρωγής αδυνατούν να συμβάλλουν στην ενίσχυση των 
αλιέων της Λίμνης Πολυφύτου,  διερευνά τους τρόπους και τα χρηματοδοτικά μέσα προκειμένου 
να ικανοποιηθεί το εν λόγω αίτημα.    
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